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Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 16 december 2019 

Voorstel
gelet op de stand van zaken, af te doen: 
Toezeggingen 28, 88, 97, 112, 114, 119, 129, 130, 131, 132, 139, 140, 141, 142, 143, 
144, 145, 146, 147, 148, 149, 150, 151, 153
Moties 84, 166

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

163 25-11-2019 Calamiteitenontsluiting 
Bedrijventerrein Kanaal
Er wordt een risico 
inventarisatie gemaakt 
door het landelijk 
brandweerinstituut. Deze 
inventarisatie wordt 
toegevoegd aan het 
geheel en in de 
commissie besproken. 
Dan worden bedrijven 
bevraagd en aan de 
commissie wordt 
gevraagd of het besluit 
rijp is voor 
besluitvorming, zodat het 
voorstel daarna aan de 
raad kan worden 
toegezonden. Het college 
laat zo snel mogelijk 
weten wanneer dit op de 
agenda kan worden gezet 
en wat de 
opdrachtverlening is.

PVDA, VVD T.J.  van der 
Zwan

Nee

154 25-11-2019 Vormgeving van Caparis 
in de raad bespreken 
waarin ook het rapport 
van het Sociaal Cultureel 

GL H. Broekhuizen Nee
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Planbureau wordt 
meegenomen.

152 14-11-2019 Het college bespreekt het 
proces om te komen tot 
een woonvisie met de 
commissie.

In de commissie van januari 
2020 volgt een presentatie 
door de gezamenlijke partijen 
over de prestatieafspraken en 
hoe die tot stand zijn 
gekomen.

CDA J. van Veen Nee

137 10-10-2019 Gerichte boortechnieken 
adviseren om de grond 
zo weinig mogelijk te 
beroeren.

We nemen dit mee in onze 
adviezen richting de 
netbeheerders.

D66 H. Broekhuizen Nee

136 10-10-2019 Onderzoek naar deze 
vorm van Biodiversiteit, 
bermen inzaaien met 
bloemzaad, te doen en 
de raad terugkoppelen 
hoe dit vorm te geven.

We gaan in gesprek met 
Kabelnoord hierover.

PvdA H. Broekhuizen Nee

135 10-10-2019 Kaart met bomenkap wel 
of niet vergunning 
plichtig staat niet meer 
op de website, wordt 
uitgezocht.

We werken aan het 
inzichtelijk maken van de 
bomen via een kaart.

FNP H. Broekhuizen Nee

128 30-09-2019 Wethouder Van Veen 
zegt toe dat urgente 
zaken worden verwerkt 
in nieuwe 
prestatieafspraken 
huurdersbelangenorganis
aties, 
woningbouwcorporaties 
en gemeente, dat de 
raad deze 
prestatieafspraken 
ontvangt en hierover met 

In de commissie van januari 
2020 volgt een presentatie 
door de gezamenlijke partijen 
over de prestatieafspraken en 
hoe die tot stand zijn 
gekomen.

SP J. van Veen Nee
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de raad in gesprek 
gegaan wordt.

138 30-09-2019 Wethouder Van Veen 
zegt toe dat de 
mogelijkheid om de ja/ja 
sticker van toepassing te 
verklaren een expliciet 
punt van aandacht zal 
zijn in het raadsvoorstel 
over de afbouw van het 
ophalen van oud papier.

Dit wordt meegenomen in het 
raadsvoorstel dat u kunt 
verwachten in februari.

GBH J. van Veen Nee

127 16-09-2019 Er komt een notitie over 
risico’s en aanpak 
verkoop en gebruik van 
lachgas. Hierin wordt ook 
de zeven stappen van het 
Trimbos Instituut 
meegenomen.

Hier wordt aan gewerkt. Naar 
verwachting volgt de notitie 
in de commissie van januari

PvdA FNP T.J. van der 
Zwan

Nee

125 16-09-2019 Over de controlerende rol 
van de raad en het 
toezicht op Caparis volgt 
een memo met de 
invulling daarvan, hierin 
worden ook de evaluatie 
momenten opgenomen.

Deze notitie staat op de 
agenda van de 
raadsvergadering van 16 
december.

CDA HL H. Broekhuizen Nee

126 16-09-2019 Het verzoek om 
informele bijeenkomsten 
met de vier 
gemeenteraden, 
eigenaren van Caparis, 
wordt ingebracht bij de 
andere gemeenten.

Dit wordt opgepakt. VVD H. Broekhuizen Nee

124 16-09-2019 Er wordt maatwerk 
mogelijk gemaakt voor 
mensen met een kleine 

Deze mogelijkheid wordt 
gerealiseerd in de nieuwe 
proef.

GL J. van Veen Nee
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portemonnee als het gaat 
om gespreide betaling bij 
de proef wasbare luiers.

123 16-09-2019 Er volgt een evaluatie in 
jaar 3 waarna de raad 
kan beslissen over fase 
2.

Dit wordt in 2021/2022 
opgepakt.

PvdA J. van Veen Nee

121 05-09-2019 Agenderen in het najaar 
2019

Deze notitie staat op de 
agenda van de 
raadsvergadering van 16 
december.

CDA H. Broekhuizen Nee

115 05-09-2019 De nascheidingsinstallatie 
Omrin zal bezocht 
worden met de raad.

De griffie zoekt een geschikt 
moment voor het bezoek. Dit 
wordt begin volgend jaar 
ingepland.

GBH FNP 
D66 CU CDA 
GL HL PvdA 
SP VVD

J. van Veen Nee

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van 
de griffier over het 
oppakken van de 
aanbeveling om als raad 
zelf aan de slag te gaan 
met de aanbevelingen 
van de ROB (rapport 
wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit 
bij interbestuurlijke 
samenwerking).

Naar verwachting volgt dit 2e 
kwartaal 2020.

T.J. van der 
Zwan

Nee

117 05-09-2019 Er wordt in kaart 
gebracht hoe we het als 
gemeente doen ten 
opzichte van andere 
gemeenten in Friesland 
als het gaat om 
lokale/regionale 
economie.

Hier wordt op dit moment aan 
gewerkt.

PvdA T.J. van der 
Zwan

Nee
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110 08-07-2019 De gemeente pakt een 
faciliterende regierol 
(school is bouwheer) en 
kijkt met school en 
omwonenden kritisch 
naar de dubbele 
gebruiksfunctie school en 
MFA, wat het meest 
efficiënt is voor wat 
betreft verkeer en 
maximaal haalbaar is, en 
hoe de omgeving zo 
groen mogelijk te 
houden. Het college geeft 
hierover terugkoppeling 
aan de raad.

De toezegging wordt 
meegenomen in het 
vervolgtraject.

J. van Veen Nee

109 08-07-2019 Er wordt een paragraaf 
kamerverhuur 
opgenomen in het 
jaarlijks 
handhavingsverslag .  
Het rapport wordt 
geagendeerd voor de 
commissie AZ.  In het 
paraplubestemmingsplan 
wordt een onderdeel over 
goed verhuurderschap 
opgenomen.

In het handhavingsverslag 
wordt de paragraaf 
kamerverhuur opgenomen. 
Het verslag wordt eenmaal 
per jaar aan de raad 
gestuurd.  Aan het 
paraplubestemmingsplan 
wordt gewerkt.

T.J. van der 
Zwan

Nee

104 27-06-2019 Er wordt een voorstel 
met alternatieven 1/3 
eigen bijdrage VV 
Heerenveense boys 
voorgelegd in het najaar 
van 2019.

Dit is in voorbereiding. J. Zoetendal Nee
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100 24-06-2019 Het eigenaarschap van 
de IJshockeyhal geeft de 
gemeente ook de 
verantwoordelijkheid in 
de financiën.  Gecheckt 
wordt of er in de 
gemeente meer 
vermenging van rollen 
aanwezig is.  De raad 
wordt hierover 
geïnformeerd.

Hier wordt aan gewerkt. T.J. van der 
Zwan

Nee

98 13-06-2019 Mevrouw De Heij (CU) 
vraagt hoe de 
aanbevelingen te 
monitoren.  Wethouder 
Broekhuizen zegt toe in 
samenwerking met griffie 
een monitoring op te 
zetten.

De griffie heeft ondertussen 
contact met de 
Rekenkamercommissie over 
de invulling van de 
monitoring. Begin oktober 
spreken zij hier verder over.

CU H. Broekhuizen Nee

93 06-06-2019 Het onderzoek naar de 
vereenvoudiging en 
afschaffing van regels 
wordt voor het einde van 
2019 afgerond en aan de 
raad gezonden.

Er volgt in het najaar een 
raadsbrief over de uitkomst 
van de marktconsultatie en 
opzet van het onderzoek.

VVD J. van Veen Nee

71 01-04-2019 Mevrouw Van Ruth (SP) 
vraagt waarom zorgbuurt 
thuis onder gebracht is in 
Soarch foar Thús. 
Wethouder Zoetendal 
licht de ontwikkelingen 
toe en stelt voor om 
binnenkort te bespreken 
wat voor kansen er zijn 
voor Jubbega.

Op 18 september heeft er een 
overleg plaatsgevonden met 
de betreffende ambtenaren.   
In essentie gaat het hier om 
een rijksverantwoordelijkheid, 
maar namens de gemeente 
Heerenveen zal dit onderwerp 
worden ingebracht bij het 
provinciale overleg ‘Sociaal-
Medische 1ste lijn’.  Hierbij is 

SP J. Zoetendal Nee
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o.a. de zorgverzekeraar 
aangesloten. Mocht er meer 
duidelijkheid zijn naar 
aanleiding hiervan dan 
koppelen de ambtenaren dit 
terug aan mevrouw Van Ruth

3 04-10-2018 Wethouder Broekhuizen 
zegt toe de raad te 
betrekken bij de 
evaluatie wet 
Veiligheidsregio's. Komt 
er nog op terug hoe dat 
in het proces vorm 
gegeven gaat worden.

Het gaat hierbij om een 
landelijke evaluatie dat bij de 
ingang van de wet 
Veiligheidsregio's (2010) door 
het toenmalige kabinet is 
afgesproken.  Het 
Veiligheidsberaad oriënteert 
zich momenteel op thema’s 
voor de wetsevaluatie.

T.J. van der 
Zwan

Nee
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- Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

151 14-11-2019 Evaluatie over twee jaar. VOORSTEL: AFDOEN De evaluatie 
wordt over 2 jaar opgepakt. Dit is 
geagendeerd.

PvdA J. Zoetendal Nee

150 14-11-2019 Nagaan of kleine 
zorgaanbieders ook een 
rol kunnen spelen in het 
verkleinen van de 
wachtlijsten jeugdzorg

VOORSTEL: AFDOEN Op 22 
november 2019 heeft de griffie 
het antwoord ontvangen:  Dat is 
niet mogelijk, het gaat om erg 
specialistisch werk.

22-11-2019 FNP J. Zoetendal Nee

149 14-11-2019 Aan de raad toezenden 
welke voorlichtende 
programma's er op 
scholen worden gegeven 
over drank- en 
drugsgebruik. v

VOORSTEL: AFDOEN  Op 2 
december 2019 heeft de griffie de 
toelichting op de programma's 
ontvangen en toegevoegd aan 
toezegging 149.

02-12-2019 GBH J. Zoetendal Nee

148 14-11-2019 Uitgezocht wordt of 
bekend is of er inwoners 
van onze gemeente 
gedupeerd zijn door 
onterechte 
terugvordering 
zorgtoeslagen 
Belastingdienst

VOORSTEL: AFDOEN Op 22 
november heeft de griffie het 
antwoord ontvangen:  Wij hebben 
geen signalen binnengekregen dat 
hier inwoners uit onze gemeente 
bij zitten.

22-11-2019 PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

153 14-11-2019 Er wordt nagegaan of er 
voldoende 
parkeercapaciteit is op de 
carpoolplaats 
Oudeschoot.

VOORSTEL: AFDOEN De 
carpoolplaats is van de provincie. 
We hebben het signaal afgegeven 
aan de provincie en het is aan hen 
om hier actie op te ondernemen.

FNP J. van Veen Nee
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145 31-10-2019 Schriftelijke reactie aan 
raad over de daling van 
personeelsformatie 2019 
van 35 miljoen naar 32 
miljoen.

VOORSTEL: AFDOEN Het verschil 
in de personeelslasten wordt 
veroorzaakt door een 
verschillende opbouw van de 
budgetten.  In eerdere 
beantwoording van een 
technische vraag, zijn alle 
personeel gerelateerde kosten 
meegenomen. Dus naast de bruto 
salarisbudgetten, ook de 
secundaire personeelskosten. In 
de beantwoording van de 
technische vraag bij de begroting 
2020 zijn alleen de directe 
personeelslasten opgenomen.

06-11-2019 VVD T.J. van der 
Zwan

Nee

141 31-10-2019 Overzicht met hoogte 
facturatiegraad wordt 
schriftelijk aangeleverd.

VOORSTEL: AFDOEN Per 1-11-
2019 staat we voor € 11,4 
miljoen aan verplichtingen uit.  
Hiervan is voor € 8,9 miljoen aan 
facturen betaald. Er resteert dus 
(per 1-11-2019) nog een 
betalingsverplichting van € 2,5 
miljoen. De lasten worden echter 
niet ingeboekt op basis van 
facturen, maar op basis van 
verrichte zorg over het boekjaar. 
De prognose in de raadsbrief 
‘Tussentijdse financiële 
bestuursrapportage 2019 Sociaal 
Domein’ is hierop gebaseerd.  De 
gemeente doet sinds 2018 het 
grootste deel van de administratie 
zelf en heeft een beter beeld van 

06-11-2019 SP J. Zoetendal Nee
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de uitstaande verplichtingen dan 
in voorgaande jaren. Op basis van 
de verplichtingen wordt een 
prognose gemaakt van de te 
verwachten last voor het 
boekjaar. Bij het opmaken van de 
jaarrekening worden de 
verplichtingen naast de 
productieverklaringen van de 
zorgaanbieders gelegd. Op basis 
hiervan wordt de totale last voor 
het boekjaar berekend en in de 
jaarrekening verwerkt.

142 31-10-2019 Onderzoek hiernaar 
wordt opgestart, de 
markt wordt 
geconsulteerd, bij 
instellingen, 
ondernemers etc., en 
uitkomst onderzoek komt 
naar de raad met 
aanbevelingen.

VOORSTEL: AFDOEN Hiervoor is 
al een toezegging genoteerd, 
namelijk ID 93.

D66 VVD T.J. van der 
Zwan

Nee

140 31-10-2019 Gegevens over het aantal 
bijstandsgerechtigden 
met participatie uitkering 
volgt schriftelijk.

VOORSTEL: AFDOEN Per 1 
november 2019 verstrekken we 
1205 uitkeringen.

06-11-2019 PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

146 31-10-2019 Raad informeren over 
kosten van aangeboden 
archiveren.

VOORSTEL: AFDOEN Op dit 
moment zijn er geen kosten voor 
de aanbieders.

06-11-2019 VVD T.J. van der 
Zwan

Nee

144 31-10-2019 De nieuwe eisen overheid 
en 
organisatieontwikkeling 

VOORSTEL: AFDOEN Gepland 
voor presidium van 12 december 
2019.

CDA T.J. van der 
Zwan

Nee
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en organisatiekoers 
worden in het presidium 
behandeld.

139 31-10-2019 Overzicht instroom 2018 
en netto daling volgt 
schriftelijk.

VOORSTEL: AFDOEN De instroom 
in 2018 was 353 en in 2019 tot 1 
september 199.

06-11-2019 PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

147 31-10-2019 De grondslag voor het 
bedrag dat elk jaar voor 
onderwijshuisvesting 
onvoorziene uitgaven 
wordt opgenomen wordt 
schriftelijk toegelicht.

VOORSTEL: AFDOEN Het voorzien 
in onderwijshuisvesting is een 
wettelijke taak. De investeringen 
in de huisvesting vinden plaats op 
grond van het IHP (Integraal 
Huisvestingsplan), dat op basis 
van aanvragen van de 
schoolbesturen resulteert in het 
jaarlijkse Programma van 
Voorzieningen. Het bedrag van € 
289.000 is opgebouwd uit 2 
bedragen: • € 257.000 is bedoeld 
om direct te kunnen ingrijpen bij 
onvoorziene/spoed 
omstandigheden en niet voor de 
geplande investeringen voor 
onderwijshuisvesting: als een 
school afbrandt b.v. dan is er 
sprake van grote schade en dan 
zal er meteen een 
noodvoorziening moeten worden 
geregeld. Dat gaat dan ook 
meteen om grote bedragen. 
Alternatief is om bij elke 
calamiteit via het verzamelbesluit 
deze uitgaven te repareren. • € 

06-11-2019 CU J. Zoetendal Nee
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32.000 is jaarlijks bedoeld voor 2 
groepen 1e inrichtingskosten voor 
het geval scholen het lopende jaar 
alsnog mogen uitbreiden 
(onvoorzien door autonome 
ontwikkelingen), maar geen extra 
lokaal hoeven, omdat de school 
de extra groep binnen de 
bestaande huisvesting opvangt. 
Het bedrag is afhankelijk van de 
normkostenvergoeding, die 
jaarlijks (achteraf t.o.v. onze 
begroting) wordt geïndexeerd met 
een onbekende factor. In de 
(meerjaren)begroting kunnen de 
wisselingen niet worden voorzien 
Alternatief is ook hier om via het 
verzamelbesluit deze uitgaven te 
repareren.

143 31-10-2019 Over de middelen voor 
de formatie van een 
programmamanager 
Duurzaamheid volgt een 
schriftelijke reactie.

VOORSTEL: AFDOEN De formatie 
in 2020, wordt gedekt uit 
incidenteel beschikbare middelen. 
De structurele lasten worden 
daarom vanaf de jaarschijf 2021 
in de begroting opgenomen.

06-11-2019 CU VVD J. Zoetendal Nee

129 30-09-2019 De griffier komt met een 
voorstel in het presidium 
om een raadsgroep RES 
te formeren en te 
formaliseren, waarbij de 
combinatie gelegd wordt 
met de nog samen te 

VOORSTEL: AFDOEN Dit is 
besproken in het presidium van 
17 oktober 2019.

T.J. van der 
Zwan

Nee
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stellen programmaraad 
duurzaamheid.

132 30-09-2019 Er wordt antwoord 
gegeven op de vraag of 
voor het herstel van 
bermen, na het 
aanleggen van kabels en 
leidingen, een bloemen- 
en kruidenmengsel kan 
worden toegepast in 
plaats van een 
grasmengsel, om zo bij 
te dragen aan de 
biodiversiteit en 
duurzaamheid.

VOORSTEL: AFDOEN Het 
antwoord op deze toezegging is 
opgenomen bij de 
raadsvergadering van 10 oktober.

09-10-2019 PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

131 30-09-2019 Toegezegd wordt dat de 
rapportage van het 
onderzoek behoefte 
arbeidsmigranten aan de 
raad aangeboden wordt. 
Mede afhankelijk van de 
opkomst van 
ondernemers kan de raad 
aanschuiven bij een 
gesprek over het rapport.

VOORSTEL: AFDOEN De 
raadsleden zijn uitgenodigd voor 
de bijeenkomst en hebben de 
stukken ontvangen.

14-10-2019 FNP H. 
Broekhuizen

Nee

130 30-09-2019 De voorzitter zegt toe dat 
de griffie een bezoek 
organiseert aan 
Sportstad Heerenveen 
om op de hoogte gesteld 
te worden van het 
(financiële) reilen en 

VOORSTEL: AFDOEN Het bezoek 
is gepland op 19 december 2019.

CDA T.J. van der 
Zwan

Nee
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zeilen. Dit mede naar 
aanleiding van een item 
in het Verzamelbesluit 
2019-3.

119 05-09-2019 Deze worden beschikbaar 
gesteld.

VOORSTEL: AFDOEN Het 
raadsvoorstel met overzicht 
scenario’s is op 25 november in 
de raad

FNP J. Zoetendal Nee

114 05-09-2019 In kaart wordt gebracht 
wat de verhoging zal zijn 
als we niks doen, wat er 
gebeurt bij 
tweewekelijkse 
inzameling en wat er 
gebeurt bij driewekelijkse 
inzameling.

VOORSTEL: AFDOEN Bij de 
behandeling van de tarieven 2020 
zal de raad inzicht worden 
geboden in de opbouw van de 
tarieven en de consequenties bij 
gewijzigde inzamelfrequenties.

16-09-2019 GBH J. van Veen Nee

112 05-09-2019 Er volgt een schriftelijk 
antwoord op de vragen: - 
of het college kennis 
heeft genomen van het 
rapport van het CBS over 
dakloosheid, waarin 
aangegeven wordt dat 
het aantal daklozen sinds 
2009 meer dan 
verdubbeld is. Volgens 
het rapport is een van de 
oorzaken een gebrek aan 
huisvesting.  - of het 
college dit punt in 
overleg met de 
woningbouwvereniging 

VOORSTEL: AFDOEN Het 
antwoord is per mail op 14 
oktober 2019 aan de griffie 
verzonden.

14-10-2019 SP J. Zoetendal Nee
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naar voren gaat brengen  
- wat we daaraan gaan 
doen.

97 13-06-2019 Mevrouw De Jong (D66) 
vraagt naar rapportage 
over geweld in 
Jeugdzorg.  Wethouder 
Zoetendal geeft aan dat 
dit rapport nog wordt 
doorgenomen , 
geanalyseerd en 
rapportage volgt.

VOORSTEL: AFDOEN De 
rapportage van de commissie de 
Winter is door SDF (de 
uitvoeringsorganisatie inkoop en 
contractbeheer namens de 18 
Friese gemeenten) voorgelegd 
aan JHF (gesloten jeugdzorg), de 
andere aanbieders met 
residentiële voorzieningen (Fier, 
Accare, Kinnik, Ambiq) en de 
Gecertificeerde instellingen (die 
dwang maatregelen uitvoeren als 
uithuisplaatsingen).  Deze 
organisaties hebben in hun beleid 
de aanbevelingen van de 
commissie de Winter vertaald. 
Ook in Friesland wordt ingezet op 
zo min mogelijk separatie en 
uithuisplaatsing van cliënten. De 
voortgang t.a.v. de aanbevelingen 
van de commissie de Winter 
wordt door SDF gemonitord en 
vastgelegd in de 
kwartaalgesprekken die het 
contractmanagement uitvoert.

D66 J. Zoetendal Nee

88 09-05-2019 Burgemeester Van der 
Zwan begrijpt de 
overwegingen van de 
fracties en zegt toe na te 

VOORSTEL: AFDOEN De raad is 
hierover geïnformeerd.

T.J. van der 
Zwan

Nee
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kijken of de 
samenwerking met de 
partners goed verloopt, 
het handhavingsregime 
opnieuw te bekijken en 
op die manier te kijken 
hoe verbetering en 
verscherping 
aangebracht kan worden.

28 26-11-2018 Mevrouw Kuipers (VVD) 
stelt vragen over geweld 
tegen vrouwen.  
Wethouder Zoetendal 
zegt toe om te kijken of 
initiatieven zoals Orange 
the world 
geïmplementeerd kunnen 
worden in het nieuwe 
uitvoeringsprogramma 
dat in de loop van 
volgend jaar wordt 
uitgewerkt. Wethouder 
neemt de raad ook mee 
in het nieuwe beleid.

VOORSTEL: AFDOEN Actieplan is 
behandeld in het college op 19 
november. Vooruitlopend hierop is 
op 25 november 2019 het 
initiatief Orange the World 
opgepakt.

VVD J. Zoetendal Nee
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- Moties openstaand  - 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Afgedaan

190 18-11-2019 Verzoekt het college/ 
draagt het college op: • 
Tenminste 400 kaarten 
voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn 
bij Stichting Leergeld.

De motie wordt in stemming 
gebracht en aangenomen  met 
22 stemmen voor en 6 stemmen 
tegen. Stemverhouding: 
Fractie(s) voor: PVDA, CDA, FNP  
E. de Swart, GL, GBH, D66, SP, 
CU Fractie(s) tegen: VVD, FNP 1 
A. de Jong

25-11-2019 SP H. Broekhuizen Nee

182 07-11-2019 Te onderzoeken of de 
gemeente Heerenveen 
aanspraak kan maken op 
Europese steun voor het 
aanleggen van veilige 
parkeerplaatsen met 
goede voorzieningen op 
bedrijventerreinen voor 
chauffeurs en tevens de 
gemeenteraad hierover te 
informeren voor de 
kadernota 2021.

Stemverklaring: T. Waterlander 
ziet graag het onderdeel 
veiligheid toegelicht in de 
uitwerking.

PvdA H. Broekhuizen Nee

176 10-10-2019 Verzoekt het college: 1. in 
de Nacht van de Nacht de 
verlichting en aanlichting 
van het gemeentehuis van 
Heerenveen te doven en 
brede bekendheid te geven 
aan de Nacht van Nacht 
2019  2.  in het komende 
jaar te onderzoeken welke 

1. Jaarlijks doen we mee aan de 
Nacht van de nacht, met o.a. 
het doven van verlichting bij 
Crackstate.  2. Bij vervangen 
verlichting en aanleg nieuwe 
verlichting kiezen we voor 
duurzame materialen met lager 
energieverbruik, geen 
lichtvervuiling en minder 

PvdA H. Broekhuizen Nee
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aanbevelingen voor 
gemeenten toepasbaar zijn 
in onze gemeente om 
bewust en duurzaam 
verlichten in onze 
gemeente te bevorderen  
3.  de deelname aan de 
Nacht van de Nacht editie 
2020 te verbreden door 
ondernemers en bedrijven 
op te roepen mee te doen 
en dan ook in meer 
gemeentelijke gebouwen 
de verlichting te doven.

onderhoud.  3. We gaan de 
editie 2020 nog breder 
communiceren en ondernemers 
oproepen ook mee te doen.   
Binnenkort ontvangt u een 
raadsinformatiebrief met 
uitgebreidere informatie.

171 08-07-2019 Fersiket it kolleezje:  1.  
Om yn oerlis mei de 
provinsje te gean om sa 
gau as mooglik te       
kommen mei in 
stimulearringsregeling foar 
it oanskaffen fan in       
reintonne troch ynwenners 
fan Heerenveen  2.  Noch 
dit jier in útstel mei de 
útwurke regeling hjirta 
foar te lizzen       oan de 
ried foar beslútfoarming, 
ynklusyf de finansjele 
aspekten.

Tijdens het Provinciaal Overleg 
Water is gesproken of de 
stimuleringsregeling regenton 
breed in de provincie opgepakt 
kan worden. Hier is breed 
draagvlak voor en dit wordt nu 
verder uitgewerkt.

FNP H. Broekhuizen Nee

170 08-07-2019 Roept het college op: 1.  
Omwonenden actief te 
betrekken in het 
vervolgtraject in goede       
afstemming en 
gezamenlijkheid met de 

Dit wordt meegenomen in 
vervolgtraject.

HL J. van Veen Nee
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stichting Samenwerking       
Bevordert Vooruitgang 
(SBV) en de school  2.  De 
gemeenteraad op de 
hoogte te houden van dit 
vervolgtraject.

161 17-06-2019 1. Een financiële bijsluiter 
te leveren bij nieuw beleid, 
moties en amendementen 
met daarin tenminste 
baten en lasten, risico’s en 
de manier van dekking  2. 
Bij benchmarks uit te gaan 
van “best practices”.

Deze motie is 17 oktober aan de 
orde geweest in de 
Auditcommissie. In de 
Auditcommissie van januari 
(2020) wordt er verder 
gesproken over de invulling van 
deze motie.

VVD H. Broekhuizen Nee

153 15-04-2019 Verzoekt het college: 1. 
Artikel 1 van de Grondwet 
op een prominente plek in 
het gemeentehuis 
permanent zichtbaar te 
maken voor het publiek, in 
de vorm van een banner of 
muurschildering  en waar 
mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen 
vorm te geven aan dit 
kunstwerk   3. Het 
winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 
aangekocht en op een 
zichtbare plek in het 
gemeentehuis geplaatst 
worden  4. Opdracht te 

Dit voorstel wordt meegenomen 
in de verdere voorstellen naar 
de verbouwing van de raadszaal.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee
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geven aan de projectgroep 
die bezig is het 
programma van eisen voor 
de nieuwe raadszaal op te 
stellen om dekking te 
vinden in de ver- of 
nieuwbouw van het 
gemeentehuis.  
Stemverhouding: 
Fractie(s) voor: GL, PvdA, 
CU, VVD, CDA, GBH, D66, 
HL, mevrouw de Jong (FNP 
Fractie(s)  tegen: De heer 
Eijer (FNP), de heer De 
Swart (FNP)

87 21-01-2019 Verzoekt het college: • De 
bewoners en andere 
belanghebbenden (o.a. VV 
Heerenveen) van de 
aanliggende wijken actief 
en constructief te 
betrekken bij invulling van 
het gekozen scenario om 
op deze manier een beter 
draagvlak en acceptatie te 
bewerkstelligen, waarbij 
rekening wordt gehouden 
met ondermeer of het 
gebouw passend is in de 
omgeving (beeldkwaliteit), 
er een goede 
verkeersdoorstroming is, 
de verkeersveiligheid 
gegarandeerd is en er 
voldoende aandacht is 

De motie wordt meegenomen in 
het vervolg traject rondom de 
komst van de Van der Valk.

VVD J. van Veen Nee
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voor de veiligheid van de 
fietsers  • De 
gemeenteraad op de 
hoogte te houden van het 
gezamenlijke overleg met 
de bewoners en 
belanghebbenden.

86 17-12-2018 Verzoekt het college: Te 
onderzoeken (samen met 
de VNG en het Rijk) een 
waarborgfonds kan worden 
opgericht, dat gevuld 
wordt door 
eigenaren/exploitanten, 
dat kan voorzien in het 
betalen van nu nog niet 
voorziene kosten voor het 
opruimen van een 
zonnepark, wanneer de 
eigenaar/exploitant in 
gebreke blijft.

Het onderzoek is intussen 
gestart.

VVD J. Zoetendal Nee

117 08-11-2018 Verzoekt het college: Om 
een plan aan de raad voor 
te leggen waarin wordt 
aangegeven hoe in de 
toekomst voldoende 
klantmanagement 
beschikbaar blijft om de 
uitstroomdoelen te 
behalen.

De gemeenteraad wordt de 
komende periode op 
verschillende manieren 
meegenomen over de 
uitstroomdoelen.  Via 
bijvoorbeeld het nieuw vast te 
stellen beleidsplan Sociaal 
Domein en het bijbehorend 
uitvoeringsplan.

PvdA H. Broekhuizen Nee

116 08-11-2018 Verzoekt het college: 
Uiterlijk in september 
2019 aan gemeenteraad 
een plan, inclusief 
financiële onderbouwing, 

Het fietsplan wordt een integraal 
document. Diverse onderwerpen 
die in het fietsplan aan bod 
komen worden momenteel 
onderzocht. Dit betreft een quick 

GL J. van Veen Nee
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voor te leggen waarin de 
bij de overwegingen 
genoemde elementen aan 
de orde komen en zijn 
uitgewerkt.

scan naar de gewenste 
voorrangssituatie voor fietsers 
op rotondes binnen de 
bebouwde kom. Daarnaast 
wordt een tracéstudie voor een 
snelfietsroute tussen 
Heerenveen en Drachten en een 
quick scan naar de 
kwaliteitsverbetering van de 
hoofdfietsroutes in Zuidoost 
Fryslân uitgevoerd. We doen dit 
gezamenlijk met de gemeenten 
Ooststellingwerf, Opsterland, 
Smallingerland en 
Weststellingwerf en de provincie 
Fryslân is ook aangehaakt. 
Omwille van de integraliteit en 
de nog lopende onderzoeken 
wordt het fietsplan begin 2020 
aan de raad aangeboden.

77 16-07-2018 Roept het college op: 1. 
Om een zogenoemde 
paraplunota op te stellen, 
welke geldt als kapstok 
voor gemeentelijk beleid in 
relatie tot ruimtelijke 
planologie, waaronder 
bestemmingsplannen  2. 
Om in deze paraplunota 
ten minste 
landschapskwaliteiten 
zodanig te definiëren dat 
verzoeken tot het plaatsen 
van 
(proef)gaswinningsinstallat

Beleidsnotitie gaswinning staat 
op agenda in de commissie ROM 
van 13 januari en 
Raadsvergadering 27 januari 
2020.  

CDA J. van Veen Nee
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ies op grond van 
ruimtelijk-planologische 
gronden kunnen worden 
geweigerd  3. In deze 
paraplunota op te nemen 
wat de consequenties zijn 
voor toekomstige 
ontwikkelingen binnen de 
bestemmingsplannen, 
zoals geothermie  4. Deze 
paraplunota ter 
besluitvorming voor te 
leggen aan de raad.

76 16-07-2018 Roept het college op: 1. 
Vervallen 2. De 
gemeenteraad een 
beleidsnota ter vaststelling 
toe te sturen met daarin 
zoveel mogelijk ‘ruimtelijk 
relevante’ argumenten om 
met name de bouw van 
installaties tegen te gaan  
3. Tijdig beroep in te 
stellen tegen het recent 
goedgekeurde 
winningsplan  Langezwaag  
4. Verder al het mogelijke 
te blijven aanwenden om 
te voorkomen dat er onder 
Heerenveens grondgebied 
nieuwe gasvelden worden 
aangeboord.

Beleidsnotitie gaswinning staat 
op agenda in de commissie ROM 
13 januari en Raadsvergadering 
27 januari 2020.  

GL J. van Veen Nee

39 15-09-2014 Verzoekt het college/ 
draagt het college op:  
Deze verruiming in het 

Voordat er een nieuw 
beeldkwaliteitsplan wordt 
opgesteld, wordt er eerst een 

D66 J. van Veen Nee
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beeld kwaliteitsplan voor 
de velden F en G te 
beschouwen als een pilot. 
 De effecten hiervan op 
potentiële kopers 
respectievelijk de kwaliteit 
van de wijk te evalueren. 
 Deze evaluatie 
uitvoeren op een daartoe 
geëigend moment.  Bij 
deze evaluatie kopers van 
kavels in de velden F en G 
en omwonenden te 
betrekken.

evaluatie gedaan. De velden F 
en G zijn nu nagenoeg klaar. De 
evaluatie wordt nog dit jaar 
uitgevoerd.
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- Moties afgedaan – 

166 17-06-
2019

1. Zo spoedig mogelijk na het reces in een 
gezamenlijke AZ/Saza commissie, een 
toelichting te geven op de rapporten 
Taskforce Jeugd  2. Aan te geven welk 
traject zal worden gevolgd om te komen 
tot sturing en beheersing van de kosten in 
de jeugdzorg  3. Een visie voor de langere 
termijn te ontwikkelen  4. Voor de 
begroting van 2020 met concrete 
voorstellen te komen.

VOORSTEL: AFDOEN De 
raad is geïnformeerd via een 
raadsinformatiebrief (ID 
210).

CDA J. Zoetendal Nee

84 17-12-
2018

Verzoekt het college: De Global Goals 
nadrukkelijk te betrekken bij het 
ontwikkel- en participatietraject waarbij 
telkens de vraag gesteld wordt hoe 
enerzijds concrete uitvoering kan worden 
gegeven aan de betreffende Global Goals 
en hoe anderzijds deze Global Goals 
ondersteunend kunnen zijn bij het 
bereiken van de doelen van het 
Economisch beleid en 
uitvoeringsprogramma 2019-2025.

VOORSTEL: AFDOEN Het 
economisch beleid is op 25 
november 2019 
aangenomen.

GL H. 
Broekhuizen

Nee

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 16 december 2019  

de griffier, de voorzitter,

mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan
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